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Vragen van het lid Dijkgraaf (SGP) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het aanvragen van een verklaring omtrent het gedrag voor 
invalleerkrachten (ingezonden 25 november 2010). 

Vraag 1
Kunt u toelichten welke regels er gelden voor het aanvragen van een 
verklaring omtrent het gedrag voor invalleerkrachten? Hoe worden deze 
regels gecommuniceerd naar de scholen? 

Vraag 2
Is het waar dat een invalleerkracht die bijvoorbeeld gedurende tien jaar 
jaarlijks op wisselende momenten invalt, in totaal twintig keer een verklaring 
omtrent het gedrag moet aanvragen? Zo ja, bent u ook van mening dat 
dergelijke bureaucratische verplichtingen vermeden moeten worden? 

Vraag 3
Bent u bereid de regels ten aanzien van invalleerkrachten zodanig te 
versoepelen dat het aanvragen van een nieuwe verklaring omtrent het gedrag 
niet verplicht is zolang leraren voor hetzelfde schoolbestuur werken?
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